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PROTOKÓŁ  Nr 16/2011
          z posiedzenia  Komisji Ładu, Porz ądku 

i Ochrony Środowiska
 z dnia 20 lipca 2011 r.

Obecni:
1. Stefan Mikiciuk  -  Przewodniczący
2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
2.  Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
3. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
4. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
5. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 15/2011 z posiedzenia w dniu  6 lipca 2011r.

2. Relacja z pierwszej konferencji w sprawie gospodarki odpadami w związku z
nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości  i porządku w gminach.

3. Wnioski komisji i  sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Goście:

1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza

2. Marta Matusik – Bicka – Doradca Burmistrza

3. Janusz Tomasz Czarnogórski – radny powiatowy

4. Mariusz Dembiński – radny powiatowy, dyrektor ZGKiM

5. Elżbieta Czachowicz – stanowisko ds. geodezji

Ad 1.Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zapoznała się z treścią
protokołu sporządzonego z poprzedniego posiedzenia komisji z dnia 6 lipca 2011r.
Protokół został przyjęty.

Ad 2.  Radny Mikiciuk zwrócił się do Pana Janusza Tomasza Czarnogórskiego, aby
opowiedział o przebiegu konferencji zorganizowanej z inicjatywy Starostwa
Powiatowego.

Pan Janusz Tomasz Czarnogórski poinformował, iż konferencja ta miała w głównej
mierze na celu przybliżenie zmian i obowiązków, jakie zostaną nałożone i
wprowadzone po 1 stycznia 2012 roku na samorządy gminne. W tym momencie
Urząd Marszałkowski przygotowuje aktualizację wojewódzkiego planu gospodarki
odpadami.  Jest to ostatni moment, żeby samorządy z tego terenu w jakiś sposób
zaakcentowały miejsca, gdzie na terenie Powiatu tego typu rzeczy mogą być
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realizowane. Jeżeli tego nie zapiszą, nie zostanie to zapisane w wojewódzkim planie
gospodarki.  Gminy będą musiały wypracować metodę, aby nałożony na
mieszkańców nowy podatek nie był, aż tak bardzo odczuwalny. Samorząd gminny
będzie właścicielem każdego odpadu, który wyprodukuje mieszkaniec. Pieniądze z
tego podatku będą spływały do budżetu Gminy i Gmina z tych wpływów będzie
zobowiązania do zorganizowania całe system selektywnego zbierania, wszystkie
sortownie, kompostownie. Bardzo ważna jest segregacja wszystkich odpadów po
zmianach, które wejdą w życie w 2013 roku.

Radny Groszek zapytał Pana Dembińskiego jakie są losy realizacji powstania
sortowni i kompostowni w Wólce Kozłowskiej.

Mariusz Dembiński poinformował,iż w chwili obecnej trwa uzupełnianie
dokumentacji, umowa nie została jeszcze podpisana, gdyż nie ma jeszcze decyzji
środowiskowej oraz pozwolenia na budowę. W 2010 roku zostało wydane
zarządzenie dotyczące pomocy publicznej i w chwili obecnej jest wynajęta firma
zewnętrzna, aby obliczyła należną rekompensatę.

Pani Matusik – Bicka zapytała dyrektora jakie są przeszkody przed wydaniem decyzji
środowiskowej przez Gminę i czy są poczynione nowe uzgodnienia z RDOŚ.

Dyrektor Dembiński poinformował, iż do prawidłowego funkcjonowania wg nowej
ustawy do końca 2011 musi być wydana decyzja środowiskowa, bo w innym
przypadku Gmina będzie musiała ogłaszać przetarg na firmę eksploatującą tę
instalacje. Uzgodnienia zostały poczynione, lecz ze względu na sprzeciwów 2
mieszkańców, należy wszcząć nową procedurę (m.in. ustalić strony postępowania,
sporządzić mapę do celów projektowych itd.).

Radny Mikiciuk dodał, że niestety kolejny raz możemy liczyć się ze sprzeciwami
mieszkańców przy realizacji tego bardzo ważnego i pozytywnego projektu.

Radny Wojtyra zapytał, kto będzie stroną w postępowaniu.

Pan Dembiński poinformował, iż z map i wypisu z rejestru gruntów będą ustalone
strony. Projekt obejmuje zakup 2 dodatkowych pojemników dla mieszkańców, w
sumie każdy będzie miał 3 pojemniki  do segregacji odpadów. Następnie samochód
odpowiednio przystosowany, posiadający dwie komory będzie odbierał
posegregowane śmieci od mieszkańców. Te odpady będą jeszcze raz na taśmach w
sortowni sprawdzane, czy zostały właściwie posegregowane, a następnie trafiają do
firmy obierającej.

Burmistrz Bednarczyk poinformował, że odpowiednie osoby wyznaczają strony
postępowania, jeśli okazałoby się, że  będzie ustalonych do 20 stron postępowania to
każdy otrzyma powiadomienia, jeśli wi ęcej to według obwieszczenia. Mapy będą do
końca miesiąca przygotowane. Zgoda mieszkańców Wólki Kozłowskiej jest bardzo
ważna, więc Gmina powinna się bardzo postarać, aby ją uzyskać.

Radny Czarnogórski poinformował, że warto zastanowić się nad porozumieniem,
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podpisaniem umowy społecznej, przy pomocy mediatora z zewnątrz. Mogłaby być
powołana grupa, która kontroluje funkcjonowanie sortowni w czasie, który będzie
dogodny dla grupy kontrolującej.

Burmistrz poinformował, że wniosek na plac zabaw w Wólce Kozłowskiej czeka na
rozpatrzenie, natomiast nabór, aby złożyć wniosek na Stację Uzdatniania Wody nie
jest jeszcze wyznaczony, choć jest już przygotowana dokumentacja. Środki
zewnętrzne z PROW'u są pewne do pozyskania. Z kosztorysów wynika, że taka
stacja może kosztować ok. 4 mln zł, po rozstrzygnięciu przetargu poznamy konkretny
koszt wykonania.

Radny Mikiciuk zapytał, jaką można mieć pewność, że planowana inwestycja
sortowni i kompostowni zostanie zrealizowana.

Burmistrz Tłuszcza poinformował, że należy postępować i przestrzegać pewnej
procedury ( obwieszczenie o wszczęciu postępowania wywieszone przez 21 dni przez
które można zgłaszać uwagi, następnie kolejne czynności trwające około 3 miesięcy
włącznie z wydaniem decyzji środowiskowej, decyzja o pozwoleniu z informacją do
stron postępowania, pozwolenie na budowę), najważniejsza w tych procedurach jest
decyzja środowiskowa. Potrzebna jest pełna i kompletna dokumentacja, aby móc
podjąć rozmowy.

Mariusz Dembiński wspominał również, iż po wejściu w życie ustawy dot.
gospodarki odpadami samorządy będą miały okres 18 miesięcy, aby dostosować
własne gospodarki odpadami do wymogów. Jeśli się tak nie stanie to będą naliczane
kary, które będą egzekwowane po 5 latach.

Komisja zwraca się do władz, aby zostały podjęte działania w sprawie wydania
decyzji środowiskowej przez Gminę dla inwestycji sortowni i kompostowni w Wólce
Kozłowskiej.

Ad 4.Wnioski komisji

1. Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska wnioskuje o zaproszenie na
posiedzenie w dniu 3 sierpnia 2011r. godz. 9.00 Komendanta Komisariatu
Policji w Tłuszczu, Panią Mieczysławę Kaska oraz Pana Tadeusza Sasina.

2. Radny Henryk Wójcik wnioskuje o oczyszczenie rowu od przejazdu PKP w
Chrzęsnem do kościoła w Postoliskach przez Powiat oraz udrożnienie
przepustów na tym odcinku rowu. 

Mariusz Dembiński poinformował, iż zajmie się tą sprawą. 
3. Radny Wójcik wnioskuje o udrożnienie przepustu i wyrównanie nawierzchni

na wprost ul. Sportowej.

4. Radny Groszek Tadeusz wnioskuje o oczyszczenie rowu od ul. Długiej przez
ul. Racławicką – ul. Rzemieśliniczą – ul. Błękitną do ul. Łąkowej. Prosi o
przedstawienie ustnej informacji o przebiegu realizacji tego wniosku na
posiedzenie 3 sierpnia 2011r. godz. 9.00.
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5. Radny Malinowski wnioskuje o wystosowanie pism do właścicieli działek
wymienionych poniżej, aby te posesje oraz budynki zostały uporządkowane i
zabezpieczone przed osobami postronnymi:

- ul. Narutowicza od nr 5 do nr 9,
- ul. Słowackiego 3,
- ul. Piastowska od nr 8 do nr 18.

5. Radny Malinowski wnioskuje o pogłębienie rowu na ul. Piastowskiej i ul.
Poniatowskiego w Tłuszczu.

6. Radny Wojtyra ponawia wniosek dotyczący instalacji piłkochwytów na boisku
w Stryjkach oraz wykonania wjazdu do ZS w Stryjkach.

7. Radny Mikiciuk wnioskuje ponownie wraz z radnymi o naprawienie  rynien
spustowych (dachowych) zainstalowanych na budynku Muzeum i Biblioteki w
Tłuszczu.

8. Radni wnioskują o usunięcie suchych gałęzi z drzew rosnących na terenie
Gminy Tłuszcz oraz o odsłonięcie znaków drogowych zasłoniętych przez
krzaki.

9.  Radna Opłotna wnioskuje o przygotowanie informacji na temat realizacji
wniosków dotyczących instalacji lamp oświetleniowych na terenie Jasienicy.

Radna Opłotna zwróciła się z pytaniem do Burmistrza Bednarczyka na jakim etapie
jest reaktywacja spółki wodnej.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk poinformował, iż Status Spółki Wodnej został
wysłany do zaopiniowania i zarejestrowania, lecz należy wprowadzić jeszcze w jego
treści pewne poprawki.
Spółka wodna zajmować się będzie terenem zmeliorowanym i o charakterze rolnym.

Radny Wójcik zwrócił uwagę na potrzebę odnowienia znaków poziomych (przejścia
dla pieszych) przy przejeździe kolejowym w Chrzęsnem. Poinformował również, iż
był obecny na spotkaniu na ul. Targowej w W-wie w kolei i uzyskał informację, że do
2014 roku linia kolejowa do Sadownego ma być modernizowana. W tej sprawie ma
zostać przesłane pismo do Gminy. Radny zadeklarował, że będzie na bieżąco
przekazywał informacje radnym powiatowym dot. tego zagadnienia, aby były
przekazywane Panu Rytel. Dodał jeszcze, iż przejazd kolejowy w Tłuszczu na ul.
Warszawskiej nie będzie  zmieniony, gdyż szanse na tą inwestycje zostały
zaprzepaszczone  już dawno i jeśli zajdzie potrzeba to zostanie udostępniona
dokumentacja.
Radny Czarnogórski stwierdził, że rozmowy były poczynione na ten temat już 3-4
lata temu i wtedy kolej nie dała środków finansowych.

Radny Groszek zapytał Pana Dembińskiego kiedy zostanie zakupiony ciągnik w
związku z ostatnio podjęta uchwałą przez Radę Miejską. 
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Pani Marta Matusik – Bicka poinformowała radnych Komisji Ładu, Porządku i
Ochrony Środowiska o dotyczącej udzielenia przez Gminę Tłuszcz pomocy
publicznej na tworzenie nowych miejsc pracy jednego z przedsiębiorców z terenu
naszej gminy, który wnioskował o to wsparcie w grudniu 2007r. Złożony był również
wniosek w 2008 roku, jednakże Urząd Miejski nie wydał decyzji administracyjnej o
odmowie, bądź przyznaniu pomocy regionalnej temu przedmiotowi. Gdy obecnie
zajęto się tą sprawą, okazało się, że dokumenty zniknęły, po czym po jakimś czasie
się odnalazły. Urząd wystosował w czerwcu 2011r. pismo do przedsiębiorcy, aby ten
przedłożył oryginały faktur VAT dot. rozliczenia pomocy regionalnej w przeciągu 7
dni od dnia otrzymania wezwania. Pismo zostało odebrane przez podmiot w dniu
15.06.2011r, dlatego też termin dostarczenia oryginałów faktur upłynął 22.06.2011r.,
jednakże te dokumenty nie wpłynęły do Urzędu. Jest to kwota ok. 200 000,00 zł  to
sprawa została przekazana do sporządzenia odpowiednich decyzji do Kancelarii
Prawnej. Propozycja jest taka, aby ponowić wezwanie do przedłożenia dokumentów
księgowych przez firmę z rygorem wydania decyzji negatywnej. Należy liczyć się z
tym, że ktoś może się odwołać i, że może być proces sądowy.  Doradca Burmistrza
poinformowała, że takie postępowania będą czynione, gdyż od 3-4 lat w tej sprawie
nic się nie działo. Sprawa została odnowiona, gdyż powinna być zakończona.

Pani Elżbieta Czachowicz poinformowała i przestawiła radnym na mapie radnym,
działkę na ul. Prostej w Tłuszczu, której zakupem jest zainteresowany mieszkaniec
(mieszkańcy). Zwróciła się do radych o wyrażenie opinii w sprawie sprzedaży tej
działki gminnej prywatnej osobie.

Radny Groszek Tadeusz uważa, że należy zorganizować zebranie z mieszkańcami
osiedla Słoneczna, aby przedstawić to zagadnienie. Jeśli mieszkańcy zdecydują o
sprzedaży to radni poprą to stanowisko.

Komisja jednogłośnie popiera  pomysł radnego Groszka.

Następne posiedzenie Komisja ustaliła na dzień 3 sierpnia 2011r. o godz. 9.00.
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Stefan Mikiciuk

*Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

*Data utworzenia dokumentu: 2.8.2011r.
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